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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej 

 

Protokół nr XII/2025 

 

Posiedzenie w dniu 24 marca 2025 r. 

Obrady rozpoczęto 24 marca 2025 r. o godz. 08:30, a zakończono o godz. 09:50 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. 

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Ireneusz Licznar 

3. Paweł Licznar 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Mieczysław Partyczny 

6. Aneta Samotus 

7. Zygmunt Trojniak 

8. Andrzej Włosek 

9. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi złącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu/  

 

Lista gości na posiedzeniu: 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, 

Wiceburmistrz Wiesław Kopterski, 

Skarbnik Wioleta Zator, 

Sekretarz Gminy Marek Radom, 

Dyrektor Środowiskowego Domu Samopomocy Tadeusz Piątkowski, 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Bernadeta Bednarczuk, 

Dyrektor Muzeum Ziemi Prudnickiej Marcin Husak, 

Zastępca Naczelnika Wydziału Mienia Gminy Anna Tomczyk, 

Dyrektor Agencji Sportu i Promocji Małgorzata Halek, 

Inspektor Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Dorota 

Świgost. 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyła Przewodnicząca Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Aneta Samotus. 

Stwierdziła, że Komisja posiada quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji ds. Wsi z dnia 24.02.2025 r. 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji 

w dniu 24.02.2025 r.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji ds. Wsi z dnia 24.02.2025 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Stanisław Mięczakowski 

 

2. Przyjęcie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku za rok 

2024 oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej w Gminie Prudnik (druk nr 215). 

Informacje zawarte w druku omówiła dyrektor OPS Bernadeta Bednarczuk. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Prudniku za rok 2024 

oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej w Gminie Prudnik (druk nr 215). 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Stanisław Mięczakowski 

 

3. Przyjęcie informacji z działalności rzeczowej i finansowej za 2024 r. Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Prudniku (druk nr 216) 

Informacje zawarte w druku omówił Dyrektor ŚDS Tadeusz Piątkowski.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji z działalności rzeczowej i finansowej za 2024 r. Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Prudniku (druk nr 216).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Stanisław Mięczakowski 

 

4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Muzeum Ziemi Prudnickiej w Prudniku za rok 2024 

(druk nr 217) 

Informacje zawarte w druku omówił Dyrektor Muzeum Ziemi Prudnickiej Marcin Husak.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Muzeum Ziemi Prudnickiej w Prudniku za rok 2024 

(druk nr 217).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 
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Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Stanisław Mięczakowski 

 

5. Konsultacja Projektu uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu przeprowadzenia 

konsultacji społecznych na temat budżetu gminy Prudnik. 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Marek Radom. 

Oznajmił, że projekt uchwały jest propozycją, omówił zmiany w stosunku do uchwały 

wcześniej obowiązującej.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań  i uwag nie wnieśli.  

 

6. Gospodarka finansowa 

Projekty uchwał z zakresu gospodarki finansowej omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 218) 

Radny Zygmunt Trojniak  zapytał o zwiększenia dochodów w dziale 700 w § 6290 o kwotę 

3.990.611,41zł – z jakich źródeł pochodzą środki, na co będą przeznaczone i jak to 

przeznaczenie będzie realizowane? Zapytał również o dofinansowanie dla Policji – dlaczego 

gmina przekazuje środki skoro to nie jest zadanie własne Gminy? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że jest wiele zadań, które realizuje gmina, a które 

nie należą do jej zadań własnych. Poinformował, że w dniu 28.02.2025 r. wpłynął wniosek o 

dofinansowanie do zakupu nowego radiowozu typu SUV w wersji oznakowanej oraz 

doposażenia uzbrojenia trzech samochodów osobowych nieoznakowanych, które zostały 

przydzielone jednostce. W wsparcie przedsięwzięcia włączyło się Starostwo Powiatowe oraz 

pozostałe gminy powiatu prudnickiego. Patrolowanie terenów miejskich jak i wiejskich 

zwiększy poczucie bezpieczeństwa wśród lokalnej społeczności. Gmina Prudnik jest w stanie 

przeznaczyć 30 000 zł na doposażenie pojazdów.  

Sekretarz Marek Radom odnośnie SIM odpowiedział, że ostatnio gmina otrzymała 

potwierdzenie dotyczące złożonego wnioski o dofinansowanie do inwestycji przy ul. Frankla, 

wobec tego dokonuje się zwiększenia dochodów w dziale 700 w § 6290 o kwotę 

3.990.611,41zł z tytułu uzyskanego z Banku Gospodarstwa Krajowego finansowego wsparcia 

ze środków Funduszu Dopłat. Jednocześnie dokonuje się zwiększenia wydatków w dziale 700 

rozdziale 70021 o kwotę 3.990.611,41zł na objęcie udziałów w SIM Opolskie Południe Sp. z 

o.o. celem utworzenia 32 lokali mieszkalnych na wynajem przy ul. Samuela Frankla. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 218).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Stanisław Mięczakowski 
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b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 219) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 219).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, 

Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Stanisław Mięczakowski 

 

7. Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Zastępca Naczelnika Wydziału 

Mienia Gminy Anna Tomczyk. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Mickiewicza 6 w Prudniku (druk nr 220) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Mickiewicza 6 w Prudniku (druk nr 220).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Zygmunt Trojniak, Andrzej 

Włosek, Wiesław Zawiślak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Aneta Samotus 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Grunwaldzka 92-94 w Prudniku (druk nr 221) 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał jak będzie wyglądać sprzedaż nieruchomości, skoro te 

uchwały zostały zakwestionowane przez nadzór?  

Zastępca Naczelnika Anna Tomczyk wyjaśniła, że na kolejnej sesji przedstawiony zostanie 

projekt uchwały dotyczący zasad sprzedaży nieruchomości. Dodała, że Nadzór Wojewody 

szeroko interpretując uchwałę w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami 

Gminy Prudnik stwierdził, że Rada Miejska podejmując taką uchwałę dała Burmistrzowi 

kompetencje do zbywania nieruchomości i kolejne uchwały indywidualne w sprawie zbycia 

poszczególnych nieruchomości nie są już potrzebne.  
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Grunwaldzka 92-94 w Prudniku (druk nr 221).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Stanisław Mięczakowski 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w Prudniku (druk nr 222) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

sprzedaż bezprzetargową nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie 

Mieszkaniowej ul. Staszica 1A w Prudniku (druk nr 222).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Stanisław Mięczakowski 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości 

(druk nr 223) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie sprzedaży nieruchomości 

(druk nr 223).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Stanisław Mięczakowski 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 224) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 224).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Stanisław Mięczakowski 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 225) 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał w oparciu o co ustalane są stawki dzierżawy?  

Zastępca Naczelnika Anna Tomczyk wyjaśniła, że stawki wyliczane są na podstawie 

zarządzenia Burmistrza.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 225).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Stanisław Mięczakowski 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 226) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 226).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Stanisław Mięczakowski 

 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie oddania w najem części 

hali sportowej przy ul. Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 227) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Agencji Sportu i Promocji Małgorzata Halek.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie oddania w najem części hali 

sportowej przy ul. Podgórnej 7 w Prudniku (druk nr 227).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 
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NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Stanisław Mięczakowski 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2025 roku 

(druk nr 228) 

Projekt uchwały omówiła Inspektor Wydziału Gospodarki Komunalnej Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Dorota Świgost.  

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus zapytała o liczbę dostępnych miejsc dla 

bezdomnych kotów w Gminie Prudnik oraz o aktualną populację tych zwierząt na terenie 

gminy. 

Inspektor Dorota Świgost poinformowała, że schronienie dla kotów wolno żyjących 

najczęściej zapewniane jest na terenach ogródków działkowych, gdzie właściciele działek z 

własnej inicjatywy tworzą odpowiednie warunki bytowe dla zwierząt. 

Gmina, w ramach realizacji zadań własnych w zakresie opieki nad zwierzętami bezdomnymi, 

prowadzi działania obejmujące sterylizację wolno żyjących kotów. Ponadto, w przypadkach 

gdy właściciele nieruchomości wyrażą zgodę, Gmina przekazuje również karmę dla tych 

zwierząt. 

Według danych zgromadzonych w ubiegłym roku, liczba bezdomnych kotów na terenie 

Gminy Prudnik wynosiła od 80 do 90 osobników. 

Przewodnicząca Komisji, Aneta Samotus odniosła się do punktu 2. programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi, dotyczącego odławiania zwierząt. Zaznaczyła, że zgodnie z treścią 

dokumentu czynności te mają być wykonywane przez pracowników schroniska, przy udziale 

Straży Miejskiej w Prudniku. Zapytała, czy udział Straży Miejskiej w odławianiu jest 

obligatoryjny i czy zawsze musi brać ona udział w takich działaniach. 

Inspektor Dorota Świgost wyjaśniła, że zgodnie z obowiązującymi przepisami, w programie 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi obligatoryjnie musi być ujęty zapis dotyczący 

odławiania zwierząt. W praktyce, na terenie Gminy Prudnik sytuacja związana z 

bezdomnością zwierząt, a zwłaszcza psów, jest stabilna – głównie dzięki funkcjonującemu od 

1994 roku schronisku. Jak zaznaczyła Inspektor, obecnie bezdomne psy na terenie gminy 

występują sporadycznie. W przypadkach, gdy jednak pojawi się bezdomne zwierzę, jego 

odłów realizowany jest przez pracowników schroniska lub – w razie potrzeby – przy udziale 

funkcjonariuszy Straży Miejskiej, zgodnie z zawartą umową. 

Przewodnicząca Komisji, Aneta Samotus, odniosła się do zapisów zawartych w § 11 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi, dotyczących usypiania ślepych miotów. 

Zaznaczyła, że zgodnie z dokumentem, czynność ta ma być realizowana przez lekarza 

weterynarii w schronisku – co uznała za oczywiste i niebudzące wątpliwości. Jednocześnie 

zwróciła uwagę na przypadki ślepych miotów przebywających poza schroniskiem, na terenie 

gminy. W takich sytuacjach usługa ma być wykonywana przez lekarza weterynarii, z którym 

gmina zawarła odrębną umowę. W związku z tym Przewodnicząca zapytała, czy Gmina 

Prudnik zawarła już taką umowę 

Inspektor Dorota Świgost poinformowała, że gmina posiada zawartą umowę obejmującą 

tego typu usługę, którą świadczy lekarz weterynarii dr Tomasz Wisła. Umowa ta jest 

powiązana z umową dotyczącą zabiegów sterylizacji, które obejmują głównie koty wolno 

żyjące. 

W odniesieniu do usypiania ślepych miotów Inspektor zaznaczyła, że mimo iż zapis taki 

funkcjonuje w programie opieki nad zwierzętami bezdomnymi, do dnia dzisiejszego nie 

zaistniała potrzeba jego realizacji – od początku obowiązywania programu nie wystąpiła 

sytuacja, która wymagałaby przeprowadzenia tej procedury. 
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Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Prudnik w 2025 roku 

(druk nr 228).  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Stanisław Mięczakowski 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaka ochotnika za uczestnictwo w działaniu ratowniczym, szkoleniach i ćwiczeniach 

(druk nr 229) 

Radny Zygmunt Trojniak wyraził opinię, iż stawki przewidziane w projekcie uchwały za 

udział w działaniach ratowniczych oraz za zabezpieczanie imprez masowych powinny być 

zróżnicowane, w zależności od charakteru i stopnia zaangażowania w dane działania. Jego 

zdaniem proponowane w uchwale rozwiązanie nie uwzględnia tych różnic i nie oddaje 

rzeczywistego nakładu pracy. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak odniósł się do wypowiedzi radnego, podkreślając, że 

zaproponowane stawki są adekwatne i zgodne ze stawkami funkcjonującymi na terenie całego 

powiatu prudnickiego. Dodał, że rozwiązanie to było konsultowane i odpowiada 

obowiązującym lokalnym standardom. 

Radny Zygmunt Trojniak zwrócił uwagę, że wysokość stawki zaproponowanej w uchwale 

jest niższa niż aktualnie obowiązujące najniższe wynagrodzenie godzinowe, co jego zdaniem 

jest niewłaściwe w kontekście zakresu odpowiedzialności i ryzyka podejmowanego przez 

strażaków podczas działań ratowniczych. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak podkreślił ponownie, że mówimy o strażakach ochotnikach, 

którzy nie są przymuszani do udziału w akcjach. Zaznaczył, że stawki mają charakter 

symbolicznego wynagrodzenia za udział w działaniach i odpowiadają realiom przyjętym na 

terenie powiatu. 

Radni przystąpili do dalszej dyskusji, podczas której omawiano szczegóły proponowanych 

rozwiązań. 

Po zakończeniu dyskusji, zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaka ochotnika za uczestnictwo w działaniu ratowniczym, szkoleniach i ćwiczeniach (druk 

nr 229).  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Ireneusz Licznar, Mieczysław Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak, Andrzej Włosek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 
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Paweł Licznar, Stanisław Mięczakowski 

 

9. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji, Aneta Samotus, omówiła przeprowadzone wizje lokalne, które 

odbyły się w terenie w dniach 14 oraz 21 marca 2025 r. 

Sołtys Łąki Prudnickiej Grażyna Dancewicz zapytała, kiedy zostaną wznowione prace 

związane z oczyszczaniem rowów melioracyjnych. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak poinformował, że część prac zostanie rozpoczęta już wiosną, 

po wyłonieniu wykonawcy. Środki finansowe na ten cel zostały zabezpieczone w budżecie 

gminy. Dodał, że kolejna część robót będzie realizowana po uzyskaniu środków w ramach 

aplikacji powodziowej, zatem nie wszystkie działania będą prowadzone w jednym czasie i w 

tym samym trybie. 

Radny Andrzej Włosek zauważył, że podczas objazdu wszystkich miejscowości największe 

potrzeby dotyczyły udrożnienia rowów. Wspomniał także, że zgodnie z jego informacjami, w 

Wojewódzkim Sztabie Zarządzania Kryzysowego znajdują się bariery wodne, które mogłyby 

pomóc chronić posesje i miejsca strategiczne. Zapytał, czy istnieje możliwość zwrócenia się 

o przekazanie takich zapór. 

Burmistrz wyjaśnił, że istnieje możliwość zakupu takich zapór, jednak nie zostaną one 

przekazane bezpośrednio przez sztab wojewódzki. 

Radny Rafał Bolibrzuch zapytał, czy prowadzone są rozmowy dotyczące prac na Złotym 

Potoku. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak odpowiedział, że prace już trwają. W pierwszym etapie 

zostaną zabezpieczone wyrwy, natomiast w drugim etapie planowane jest odgruzowanie i 

udrożnienie przepływu Złotego Potoku. Szczegółowy zakres prac, które mają zostać 

zrealizowane przez Wody Polskie, znajduje się w Wydziale Inwestycji Urzędu Miejskiego. 

Radny Wiesław Zawiślak zwrócił uwagę na nieaktualną tablicę informacyjną znajdującą się 

na drodze do Wieszczyny, informującą o możliwości zwiedzania wieży widokowej, która jest 

obecnie wyłączona z użytkowania. Poprosił o zaktualizowanie treści tablicy. 

Sołtys Łąki Prudnickiej Grażyna Dancewicz podniosła problem wciąż nienaprawionej 

drogi przy ul. Zamkowej w Łące Prudnickiej. 

Burmistrz zasugerował, że komisja może wystosować oficjalne pismo do Starostwa 

Powiatowego, w sprawie remontu wskazanej drogi. 

Przewodnicząca Aneta Samotus potwierdziła, że komisja przygotuje stosowny wniosek z 

zapytaniem o planowany termin realizacji. 

Sołtys Piorunkowic Magdalena Temczyszyn zapytała o aktualny stan sprawy dotyczącej 

zbiornika retencyjnego planowanego na terenie miejscowości. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak poinformował, że plany budowy zbiornika ulegały zmianom 

na przestrzeni lat. Jego zdaniem, dyskusja na ten temat powróci w momencie 

przygotowywania pozwoleń środowiskowych. Na chwilę obecną jest zbyt wcześnie, aby 

przedstawiać konkretne informacje. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie komisji zostało zakończone. 

 

  

Przewodnicząca 

Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej 

Aneta Samotus 

 
Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


